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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  

MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY  

Zápis z 19. jednání 

 

Pro  Komise Rady HMP pro cyklistickou dopravu (KCD) 

Přítomni 

Stanislav Kozubek – předseda komise, Ing. Arch. Tomáš Cach, Ing. Vratislav Filler, Ph.D., 

Ing. Michal Švadlenka, Pavel Karas, Ing. Filip Kolerus, Martin Kontra, JUDr. Monika Krobová 

Hášová, Ing. Daniel Mourek, Ing. Pavel Polák, RNDr. Miroslav Prokeš, Tomáš Prousek, 

Ing. Květoslav Syrový, Pavlína Hořejšová 

 

Mgr. Sylva Švihelová – tajemnice  Hosté          
Bc. Marek Bělor, Stanislav Pfeifer, Mikuláš Ferjenčík, Mgr. Jaroslav Mach, Petr Mašek, Ing. 

Špelinová, Ing. arch. Lejčar 

Omluveni Ing. Arch. Irena Mádlová, Mgr. Petr Štěpánek 

Zpracovala Sylva Švihelová  Počet stran 4 
0

 

h 

Datum 
10. 1. 2017  

17:00 – 19:30 

 

Hlasování o usnesení (souhlasí - nesouhlasí - zdržel se) 

 

 

1. KONTROLA PLNĚNÍ ÚKOLŮ       
 

číslo úkolu 

jednání/pořa

dí 

znění úkolu 
zodpovědná 

osoba 
termín plnění Stav 

 

10/3 

 

Znovu zažádat Prahu 1 o realizaci 

cykloobousměrek: 

Spálená – bude se realizovat 

Opletalova – zamítané stanovisko P1, 

budeme žádat znovu. 

Šeříková, Jungmannova, Celetná a 

Barvířská – zatím nežádáno 

RFD 

(David H) 
postupně 

Řeší se 

jednotlivě 

10/4 

Najít dočasnou objízdnou trasu 

uzavřeného úseku A1 a realizovat 

bezpečnostní opatření. 

RFD 

(Pavel K.) 

 

1. 11. 2016 

Nesplněno 

Termín 

posunut na  

7. 2. 2017 

12/2 

Obnovit ZK na akci Kačerov-Kamýk. 

Úseky rozfázovat a zadat k realizaci 

TSK.  Priorita pro úsek I (Kačerov-

Labuť) 

RFD 

(David H.) 
1. 11. 2016 

Nesplněno 

Termín 

posunut na  

31. 1. 2017 

14/2 
Prezentovat finální verzi kvalitativních 

standardů CT 

RFD 

(Jarda M.) 
1. 11. 2016 

Splněno, 

schváleno viz 

bod č. 9 

15/1 
Seznámit městské investory s usnesením 

15. 3. 

RFD 

(Pavel K.) 
1. 11. 2016 

Nesplněno 

Termín 

posunut na  

7. 2. 2017 

17/2 

Vytvořit ZK k jednotlivým etapám 

SVCM 

- Z IPR budou chodit stanoviska 

k jednotlivým etapám. 

RFD 

(David H.) 

Po schválení 

všemi 

dotčenými MČ 

Čeká se na 

oficiální 

žádost MČ 
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17/3 
Zadat akci A248 Prostřední cesta 

k realizaci 

RFD 

(David H.) 
1. 11. 2016 

Nesplněno 

Termín 

posunut na  

31. 1. 2017 

18/1 

Informovat členy KCD o aktuální situaci 

v projektování CT A25 a sesbírat jejich 

podněty. Na základě nich svolat výrobní 

výbor a projednat problémové úseky 

s projektantem. 

Pfeifer 30. 11. 2016 splněno 

18/2 
Vyřešit, kdo bude projektovat úseky 

zadané ZK Slivenec 2016/20, 21, 22 
RFD 

(David H.) 
15. 11. 2016 

Je svolána 

schůzka se 

Slivencem 

18/3 

Zadat navržené akce k realizaci 

s prioritou pro trasy AX a AXX. Před 

zadáním poslat členům KCD ke 

kontrole. 

RFD 

(David H.) 

Po zpracování 

a projednání 

schválených 

ZK 2017 

Zpracování 

ZK bylo 

zadáno 

18/4 

Informovat IPR o doporučení KCD 

vztahující se ke schválené studii 

Vinohradská. 

RFD 

(David H.) 
30. 11. 2016 13. 1. 2017 

18/5 
Podpořit realizaci projektu na MČ Praha 

4 
Štěpánek 30. 11. 2016 nevíme 

 

 

2. REPORT STAVU AKCÍ TSK 

TSK informovalo o stávajícím stavu akcí a o připravovaných projektech na rok 2017.  

Marek Bělor představil vizualizaci realizovaných cyklistických akcí v roce 2016. 

 

Úkol 19/1: Připravit report realizovaných cyklistických akcí (investiční i neinvestiční) v roce 2016 

s možností filtrace podle MČ. 

O: Michal Švadlenka           T: 7. 2. 2017 

 

3. A18 SEDLEC SUCHDOL  

Pan Ing. arch. Lejčar, spolu s paní Ing. Špelinovou představili návrh vedení trasy A18 Sedlec-Suchdol a 

možnosti její realizace.   

 

Usnesení 19.1: Komise schvaluje vedení CT A18 dle předloženého návrhu od pana Ing. arch. Lejčara z 

ledna 2017 a žádá TSK o zahájení přípravy investiční akce dle nové ZK. Zároveň doporučuje zlepšit 

podmínky pro průjezd cyklistů na ulici Kamýcká, zejména ve stoupání (např. cyklopruh atd.) (14-0-0)  

 

Úkol: 19/2: Zpracovat ZK na vedení CT 18 Sedlec-Suchdol dle návrhu pana Ing. arch. Lejčara.  

O: RFD            T: 7. 2. 2017    

 

4. PŘÍPRAVA BS SYSTÉMU V PRAZE  

I. část 

Hosté včetně Pavlíny Pacákové (jednatelka společnosti Rekola Bikesharing s.r.o.) opustili místnost na dobu 

jednání komise se zástupcem DPP. Zároveň také proběhlo hlasování o přítomnosti zastupitele Mikuláše 

Ferjenčíka (status stálého hosta KCD). Jeho přítomnost byla přítomnými členy KCD schválena (10-0-3). 

 

Petr Mašek, zástupce DPP informoval členy komise o stavu Výběrového řízení (VŘ) na městský 

bikesharingový systém (BS). 

Informace uváděné v mediích jsou zavádějící. Výběrové řízení probíhá dvoukolovou formou. V prvním kole 

formou soutěžního dialogu a v souladu se ZVZ následně VŘ na dodavatele a provozovatele BS. Uchazeči na 



Stránka 3 z 4 

 

BS se přihlásily do prvního kola VŘ, jeden z účastníků podal stížnost na podmínky VŘ. UOHS tuto stížnost 

řeší. Soutěžní dialog nebyl zastaven a nikdo z přihlášených účastníků nebyl vyloučen. VŘ dále pokračuje. 

Usnesení 19.2: Komise žádá DPP o vydání veřejné tiskové zprávy o stavu VŘ na Bikesharingový 

systém. (13-0-0) 

 

II. část 

Pavlína Pacáková (řádná členka KCD) informovala členy komise o plánech Rekol v roce 2017. 

Rekol bude v letošním roce 450 a budou v novém designu a kvalitě. Součástí bude GPS, což umožní 

trekování trasy a přesnou lokalizaci kola. Budou nově umožněny jednorázové výpůjčky. V některých částech 

Prahy by měla kola být odkládána na pevně stanovených místech tak, aby nepřekážela.  

 

5. PŘÍPRAVA NOVÝCH TP 179 

Tomáš Cach informoval členy komise o novinkách v aktualizovaných TP 179. Aktualizace TP 179 je ve fázi 

projednávání.  

 

6. REVITALIZACE VNITROBLOKU VYBÍRALOVA 

RFD bylo požádáno IPR o zaslání připomínek ke studii revitalizace Vybíralova a to do 20. ledna 2017.  

 

Úkol 19/3.: Zaslat RFD připomínky Plánu revitalizace vnitrobloku Vybíralova  

O: všichni           T: 13. 1. 2017  

 

7. INFORMACE O SČÍTAČÍCH 

Firmě Camea končí v červnu 2017 smlouva na provoz sčítacích zařízení. Je potřeba nastavit nové podmínky 

na provoz.  

 

Úkol 19/4.: Zaslat S. Pfeiferovi požadavky na aktualizaci smlouvy pro firmu Camea na navazující období.  

O: všichni           T: 31. 1. 2017 

  

Úkol 19/5.: Poslat členům KCD návrh smlouvy na provoz sčítačů cyklistů v navazujícím období. 

 O: S. Pfeifer           T: 5. 3. 2017 

 

8. VZNIK PRACOVNÍ SKUPINY KCD 

Místo pracovní skupiny KCD vznikne pracovní skupina TSK, kterou bude dle potřeby svolávat S. Pfefer a to 

na základě aktuální potřeby projednat některé z cyklo-infrastrukturních projektů.   

 

9. RŮZNÉ 

9.1. Slánská 

KCD byla informována o problematice Slánské.  

 

9.2. Veleslavínská  

Usnesení 19.3.: Komise žádá TSK o zpracování návrhu dopravního značení v ulici Veleslavínská, 

variantně. (13-0-0) 

 

9.3. Standardy CT  

Jaroslav Mach představil standardy CT, které vznikly na základě několika jednání s členy KCD, kteří o 

jednání projevili zájem. 

Usnesení 19.4.: Komise schvaluje předložené standardy CT a doporučuje se jimi řídit při tvorbě 

cyklistické infrastruktury v Praze.      
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Bod 

jednání 

číslo úkolu 

jednání/pořadí 
znění úkolu 

zodpovědná 

osoba 

termín 

plnění 

2 19/1 

Připravit report realizovaných cyklistických 

akcí (investiční i neinvestiční) v roce 2016 

s možností filtrace podle MČ. 

M. 

Švadlenka 
7. 2. 2017 

3 19/2 
Zpracovat ZK na vedení CT 18 Sedlec-

Suchdol dle návrhu pana Ing. arch. Lejčara. 
RFD 

(David H.) 
7. 2. 2017 

6 19/3 
Zaslat RFD připomínky Plánu revitalizace 

vnitrobloku Vybíralova 
všichni 13. 1. 2017 

7 19/4 

Zaslat S. Pfeiferovi požadavky na aktualizaci 

smlouvy pro firmu Camea na navazující 

období. 

všichni 31. 1. 2017 

7 19/5 
Poslat členům KCD návrh smlouvy na provoz 

sčítačů cyklistů v navazujícím období. 
S. Pfeifer 5. 3. 2017  

 

 

Použité zkratky: 

CT, CS  cyklistická trasa, cyklostezka 

IPR  Institut plánování a rozvoje hl. m. Prahy 

KCD    Komise Rady hlavního města Prahy pro cyklistickou dopravu 

MČ  městská část 

MHMP   Magistrát hlavního města Prahy 

RFD    Odbor rozvoje a financování dopravy 

RTT  Rekonstrukce tramvajové trati 

TT  Tramvajová trať 

TSK    Technická správa komunikací hlavního města Prahy 

ROPID Regionální organizátor Pražské integrované dopravy 

SFDI  Státní fond dopravní infrastruktury 

SSZ  Světelná signalizační zařízení 

ZK  Zadávací karta 

DPP  Dopravní podnik hl. m. Prahy  

   

Příští jednání KCD se uskuteční 7. 2. 2017. 

Zapsala: Sylva Švihelová Ověřil: Stanislav Kozubek  


